
Tartu valla Arengukomisjoni koosoleku nr 

63 protokoll  

Asukoht: Teams, Kõrveküla 

Kuupäev: 20.09.2021, Algus kell 15:00 Lõpp kell 18:30 

 

Koosolekut juhatas: Martin Pedak 

Protokollis: Estrit Aasma 

Osalesid komisjoni liikmed: Vahur Jurs, Janek Hoffmann, Alo Ainomäe, Aigar Lepp, Jiri 

Tintera 

Puudusid: Mart Toots 

Kutsutud külalised: Jarno Laur, Ulvi Viilvere, Egle Nõmmoja, Kadi Kukk, Tõnis Tõnissoo 

Vastu võetud p ä e v a k o r d: 

1. Üldplaneeringu vastuvõtt ja väljapanekule suunamine 

2. Arengukava uue redaktsiooni kinnitamine 

3. Muud küsimused 

 

 

 

Otsused ja eriarvamused. 

1. Päevakorrapunkt Üldplaneeringu vastuvõtt ja väljapanekule suunamine 

Aruteluga alustati: 15:04 

15:17 saabus Aigar Lepp 

16:15 lahkus Alo Ainomäe 

16:38 saabus Alo Ainomäe 

 

Egle Nõmmoja, Tõnis Tõnissoo, Kadi Kukk ja Jarno Laur tutvustasid eelnõud. 

 

Komisjon täpsustas eelnõu vormistust – PDFid tuleb lisada eelnõu lisadeks, mitte väliste 

linkidena ning kaardirakendus peab olema versioneeritud, muudatused kontrollitavad ning 

asuma valla kontrolli all. 

 

Vaadati üle KSH ettepanekud, mida vallavalitsus heaks ei kiitnud ning käidi sisuliselt 

üldplaneering piirkonniti läbi, täpsustati tingimusi ning tehti ettepanekuid, mis liidetakse 

avalikustamise etapis. Samuti toodi välja ilmselged vead, mille parandamisega tegeleb 

vallavalitsus enne volikogu istungit. 



 

 

Otsus: 

Poolt: 6, Vastu ja Erapooletuid ei ole 

Komisjon toetab eelnõud.  

 

2. Päevakorrapunkt Arengukava ja eelarvestrateegia uue redaktsiooni kinnitamine  

Aruteluga alustati: 17:35 

Jarno Laur ja Ulvi Viilvere tutvustasid eelnõud. Arengukavas muudatusi tehtu ei ole. 

Eelarvestrateegiat täpsustati uue informatsiooni valguses. Näiteks vallamaja rekonstrueerimise 

projekt ei saanud projektitoetust, Laeva-Valmaotsa kergtee ehitus lükkub uude aastasse, kuna 

ettevalmistavad tegevused on alles käimas, jne.  

 

17:50 lahkus Jiri Tintera 

 

 

Otsus: 

Poolt: 4, Vastu 0, Erapooletuid 1  

Komisjon toetab eelnõud.  

 

3. Päevakorrapunkt Muud küsimused 

• Põltsamaa valla ettepanek Puurmani piirkonna liitumiseks Tartu Vallaga – 2 kuud aega 

vastata 

• Kinnisvara müük – on läinud oodatust paremini. 

 

 

 

/Protokollile kirjutavad alla juhataja(d) ja protokollija(d)/ 
 


